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ZAPISNIK 

SA 5. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

5. sjednica VMO Orehovica održana je 3. kolovoza 2023. (četvrtak) s početkom u 16:30 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Damir Kamenar, predsjednik VMO 
-  Martina Čugelj Juršić, zamjenica predsjednika VMO 
-  Snježana Radić, članica VMO 
-  Dajna Jogan, članica VMO 
-  Sandy Mijatović, član VMO 
-  Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 4. sjednice VMO Orehovica od 12.7.2023. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Orehovica, Damir Kamenar i predložio sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
1 Realizaciju programske aktivnosti Birajmo najljepšu okućnicu  
2 Razno  

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 
 
 
 
 
 

 



  

AD 1  
 
Predsjednik Vijeća MO, Damir Kamenar, s nazočnima je ponovo raspravio planiranu programsku 
aktivnost Izbor najljepše okućnice i podsjetio kako će se podjela zahvalnica i poklon bonova 
učesnicima akcije podijeliti odmah iza održane sjednice Vijeća.  
Prijave mještana zaprimale su se do 31. srpnja 2023. godine i do tada je zaprimljeno 11 prijava 
koje su se uključile u akciju.  
Kako je i zaključeno na posljednjoj sjednici, svi učesnici će biti nagrađeni i podijelit će im se poklon 
bon s kojim će otići u rasadnik Agrotrade d.o.o. na Viškovu i preuzeti nagradu u obliku sadnice-
biljke za svoju okućnicu.   
 
Zaključak: nazočni su navedeno primili na znanje.  
 
 
AD 2 
 
Predsjednik Vijeća je istaknuo kako je održan sastanak na terenu sa djelatnikom Upravnog odjela 
za komunalni sustav i promet vezano za postavu špine na Jelušićevom igralištu. Tijekom sastanka 
razmatrana je lokacija za postavu špine a sa djelatnicima Vodovoda i kanalizacije razmatrao se i 
priključak za istu. 
Špina bi se kroz nekoliko mjeseci trebala postaviti na igralištu.  
 
Vezano za prometnu regulaciju u pojedinim ulicama i ograničavanju prolaza vozila prema tonaži s 
kojim se Vijeće pismeno obraćalo, razmotren je zaprimljeni odgovor od Rijeka plusa. Obzirom da 
odgovor nikako ne zadovoljava Vijeće te smatraju da je referent koji ga je napisao vrlo nestručan, 
te će odgovor sa obrazloženjem i stavom Vijeća te traženjem da se problematika ponovno razmotri 
ponovo proslijediti TD Rijeka plus. 
 
Predsjednik Damir Kamenar, nazočne je izvijestio i o održanom sastanku sa predstavnikom Odjela 
za gradsku imovinu na temu uređenja prostora Doma koji više nije svrstan u kategoriju Doma 
kulture (sanacija krova i uređenje tavana u sklopu Doma koji bi se koristio od strane Vijeća i 
mještana). 
Referent koji je nazočio sastanku zadužen je isključivo za sanaciju objekta i njegovo održavanje 
dok bi se za ostale probleme trebalo obratiti drugom Upravnom odjelu.  
Nakon razmatranja, dogovoreno je da će se određeni iznos iz pričuve uplaćivan za objekt Doma, 
utrošiti na sanaciju oštećenih prozora dok će se sanacija krova izvršiti sukladno financijskim 
mogućnostima i planovima koji se mogu uvrstiti za realizaciju u narednom razdoblju.  
Rješavanje ostale problematike Doma kao i njegovog okoliša te uklanjanje reklamnih panoa na 
Domu, ponovo će se pismeno tražiti od nadležnog Odjela.  
 
Vezano za komunalnu problematiku na pojedinim lokacijama, problem neprestanog stvaranja 
deponija u ulici Petorice strijeljanih kbr. 2 kao i za problem košnje na području Orehovice, zatražit 
će se sastanak sa djelatnikom KD Čistoća na terenu. Također će se uputiti dopis gradonačelniku i 
za navedene probleme će se tražiti sastanak. Osim za navedeno, gradonačelnika će se tražiti i 
informacija vezano za uređenja joga i boćarskog objekta u ulici Kalina u koji je provaljeno u 
svibnju. 
Vezano za problem boćarskog objekta, tajnica je uputila dopis nadležnima da se isti sanira ali još 
nije dobiven povratni odgovor nadležnih. Problem je što se isti nalazi blizu dječjeg igrališta te 
predstavlja opasnost za djecu ali i za sve građane koji obitavaju na igralištu. 
 
Članica Vijeća, Dajna Jogan se osvrnula na informaciju vezano za zatvaranje Područne škole 
Orehovica na čijoj lokaciji bi se trebao izgraditi novi dječji vrtić i jaslice.  
Ona smatra da područje na kojem se nalazi škola, ambulanta i slični sadržaji i institucije daju 
mjestu na kojem se nalaze, identitet. Održava se suradnja sa tim institucijama kroz programske 
aktivnosti i to mjesto održava „živim“.  
S navedenim se složilo i Vijeće iako većina smatra da postojeća škola zbog premalog broja 
učenika (12 djece u sva četiri razreda) nije adekvatna. Nema dvoranu, informatički kabinet, 
igralište nije održavano te su mišljenja da bi dječji vrtić više koristio i pohađao bi ga veći broj djece. 
Također bi se kod uređenja prostora u dječji vrtić, uredio i okoliš i igralište.  



  

 
Zaključak: nakon dulje rasprave i razmatranja, Vijeće je sve navedeno podržalo za 
poduzimanje daljnjih aktivnosti.  
 
 
Sjednica je završila u 18:00 sati. 

   
    Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu: 
               Sonja Ban Oklobdžija 

 
 
        

 Predsjednik VMO Orehovica: 
     Damir Kamenar 

 

 


